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Številka: 900-58/2015 

Datum:   24. 11. 2015 

 

Z A P I S N I K 

 

12. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 23. novembra 

2015, ob 13. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil Miran 

Senčar, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil 

sklepčnost seje.  

Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 26 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 

10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena 

Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

Seje se je udeležila še Julija Tepeš ob 13.05 uri. 

Skupaj prisotni svetniki: dr. Darja Koter, Julija Tepeš, mag. Martin Mlakar, Klemen Rutar, 

Gorazd Orešek, Metka Petek Uhan, dr. Štefan Čelan, mag. Darja Harb, Jure Hanc, Marjan 

Cajnko, Tatjana Vaupotič Zemljič, Helena Neudauer, Rajko Fajt, Marjan Kolarič, Sonja Pučko, 

Polonca Enci, Andrej Lazar, Miran Meško, Nuška Gajšek, Milan Krajnik, Silvestra Gorjup, Janez 

Rožmarin, Slavko Kolar, Miša Pušenjak, Robert Šegula, Tanja Meško Tonejc in Darko Rojs. 

Svojo odsotnost sta v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi neodložljivih 

obveznosti predhodno napovedala Branko Kumer in Nataša Vuk. 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: mag. Vlasta Stojak, direktorica občinske uprave, Simona 

Kašman vodja Kabineta župana, mag. Janez Merc, vodja Oddelka za splošne zadeve, mag. 

Zdenka Bezjak, namestnica direktorice SOU občin Sp. Podravja, Zdenka Ristič, vodja Oddelka 

za NJS, Tanja Farič, vodja Oddelka za finance in analitiko, Andrej Trunk, vodja Oddelka za GIK, 

dr. Jan Ciglenečki, predstavnik Slovenske turistične org. na Dunaju, dr. Branko Mušič, 

Filozofska fakulteta Ljubljana, Urška Berlič, Umarh d.o.o., Andrej Magdič, ZVKDS OE Maribor, 

Urša Simonič, Matej Gajser in Katja Gönc, Kabinet župana ter Denis Hrga, Oddelek za splošne 

zadeve. 

Na seji prisotni novinarji: Dženana Kmetec, Gregor Mlakar, Mojca Zemljarič, Slavica Pičerko 

Peklar, Anemari Kekec, Stanka Krajnc Letonja in Danijel Poslek. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Sklicatelj je z vabili za 12. sejo predlagal 9. točk možnega dnevnega reda. Vabilo je bilo 12. 11. 

2015  objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj  in portalu svetniki, prav tako 

je bilo vsem vabljenim posredovano obvestilo po elektronski pošti. Gradivo za vse točke z vsemi 

prilogami je bilo prav tako objavljeno in dostopno na naši spletni strani in portalu svetniki, v 

četrtek dne 12. 11. 2015, razen gradiva za 8. točko. 
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Predlog za umik 4. točke iz dnevnega reda: 

Predlog Sklepa o sprejemu Poročila o poslovanju družbe Javne službe Ptuj d.o.o., za 

obdobje januar – september 2015 

 

Obrazložitev: Na podlagi sedmega odstavka 26. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine 

Ptuj, članom mestnega sveta v tej točki ni bilo predloženo gradivo, zato svet ne more odločiti, da 

se predmetna zadeva uvrsti na dnevni red seje. Glede na navedeno in v skladu s stališčem 

Statutarno pravne komisije ter z drugim odstavkom 31. člena poslovnika sveta je župan umaknil 

4. točko z vabili predlaganega dnevnega reda. 

 

Predlog za umik 7. a točke iz dnevnega reda: 

Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine: 

stanovanje Slovenski trg 3, Ptuj, ID nepremičnine 400-1767-3 

 

Odbor za finance je obravnaval predlog sklepa in predlaga, da se dodatno preveri ali je potrebno 

kupnino od prodaje stanovanja nakazati Slovenskemu državnemu holdingu. V kolikor je določba 

123. člena Stanovanjskega zakona še vedno v veljavi in je potrebno kupnino nakazati 

Slovenskemu državnemu holdingu, se odbor ne strinja s prodajo in predlaga umik točke z 

dnevnega reda seje. 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo načelno podpira predlog sklepa. 

Hkrati odbor predlaga, da se do seje mestnega sveta preveri ali je potrebno kupnino od prodaje 

stanovanja nakazati Slovenskemu državnemu holdingu. 

Odbor za gospodarstvo se je seznanil, da se mora kupnina od prodaje nakazati Slovenskemu 

državnemu holdingu, zato ne podpira predloga sklepa o prodaji nepremičnine in predlaga županu, 

da se točka umakne iz dnevnega reda seje mestnega sveta. Prav tako odbor predlaga, da se v 

proračunu za leto 2016 zagotovijo sredstva za namen obnove dotičnega stanovanja.  

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga sklepa nima 

pripomb in ga predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo, hkrati pa predlaga županu, da 

sledi pobudam pristojnih delovnih teles. 

 

Glede na podana stališča delovnih teles in v skladu z drugim odstavkom 31. člena poslovnika 

sveta je župan umiknil 7. a točko z vabili predlaganega dnevnega reda. 

 

Zaradi umika točk z dnevnega reda, so se z vabili predlagane točke ustrezno preštevilčile. 

 

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, 

je župan predlagal za 12. sejo sveta v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 11. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Pobude in vprašanja 

3. Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem Ptuj 

4. Predlog Sklepa o najvišjem znesku odpusta dolgov posameznega javnega zavoda 

5. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini parc. št. 1081/10, 

k.o. 385 – Podvinci 

6. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine: 

a) stanovanje Prešernova 9, Ptuj, ID nepremičnine 400-3057-2 

b) poslovni prostor Trstenjakova 9, Ptuj, ID nepremičnine 400-74-12 
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c) parc. št. 860/1, k.o. 388 – Rogoznica 

d) parc. št. 487/38, k.o. 400 – Ptuj 

e) parc. št. 487/39, k.o. 400 – Ptuj 

f) parc. št. 705/6, k.o. 367 – Grajenščak 

7. Volitve in imenovanja:  

a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh novih predstavnikov v Svet za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu   

b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno - 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka 

c) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

zavoda Zdravstveni dom Ptuj 

d) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj 

e) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča 

Ptuj 

f) Predlog Mnenja k imenovanju direktorice javnega socialnovarstvenega zavoda Dom 

upokojencev Ptuj 

8. Informacije: 

a) Revidirano Letno poročilo Javnih služb Ptuj d.o.o. za leto 2014 

b) Informacija o geofizikalnih raziskavah na Panorami  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep. 

 

 

1. Predlog zapisnika 11. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Na predlog zapisnika 11. redne seje sveta ni bilo pripomb, zato je predsedujoči dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 11. redne seje Mestnega 

sveta, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-26) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Pobude in vprašanja 

 

V skladu z 18. členom Poslovnika sveta člani mestnega sveta zastavljajo pobude in vprašanja, v 

pisni obliki pred sejo mestnega sveta in izjemoma ustno na seji sveta v primerih, ko gre za 

trenutno pomembne zadeve, ki se nanašajo na delo ali zadeve iz pristojnosti mestne občine. Pisna 

vprašanja in pobude, ki so bile posredovane za to sejo, so bile posredovane na mizo.  

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina Socialni demokrati je posredovala naslednjo   

Pobudo št. 72/12, da se opravi hitra sanacija lukenj na cestišču ulice Gregorčičev drevored. 

Obrazložitev: Stanovalci in drugi pešci opozarjajo, da jih vozniki, že ob manjšem deževju, 

velikokrat poškropijo. Tako ravnanje je v nasprotju s sprejetimi določili Odloka o javnem redu in 

miru v Mestni občini Ptuj, a voznikom zaradi neprimernega vozišča, odgovornosti ni moč 

pripisati, saj težko trdimo, da to delajo hote, brezobzirno ali iz malomarnosti. Cestišče je 

enostavno polno lukenj, ki pa jih je mogoče že z malim finančnim vložkom in z nekoliko več 
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dobre volje prisojnih rešiti v zelo kratkem času. Konec koncev mora občina zagotavljati pogoje, v 

katerih bodo pešci varni. 

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina Socialni demokrati je posredovala naslednjo  

Pobudo št. 73/12 za ureditev pasjega parka.  

Obrazložitev: V proračunu 2015 so bila zagotovljena sredstva za ureditev pasjega parka, a to do 

danes ni bilo realizirano, uradno iz razloga, da ni primerne lokacije. Svetniška skupina Socialnih 

demokratov predlaga, da se pasji park uredi na parceli za novim parkiriščem na Zadružnem trgu. 

Gre za parcele številka 1789, 1791 in 1792, vse k.o. Ptuj, in ki so v celoti v lasti MO Ptuj. Po 

našem mnenju je to lokacija, na kateri se pasji park lahko uredi že z minimalnimi vložki, saj je 

potrebna le postavitev ograje in nekaj košev za odpadke, za kar pa so, kot že rečeno, sredstva 

zagotovljena v sprejetem proračunu.  

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina Socialni demokrati je posredovala naslednjo  

Pobudo št. 74/12, veza na pobudo št. 21/6 glede poseka in obreza dreves in grmičevja za 

blokom v Kraigherjevi ulici. 

Obrazložitev: Svetniška skupina na ponovni poziv stanovalcev v Kraigherjevi ulic sprašuje, 

kako je z realizacijo pobude, ki smo jo podali že marca in za katero je bilo obljubljeno, da bo 

realizirana v mesecu oktobru oziroma v začetku novembra, glede poseka in obreza dreves ter 

grmičevja za blokom?  

Andrej Trunk je na sami seji odgovoril, da se je v teh dneh pridobilo zadnje soglasje Zavoda za 

kulturno in naravno dediščino Slovenije, tako da upravljavec lahko prične z deli. Prav tako se bo 

pričelo z odstranitvijo dreves v Levstikovi ulici, ki ogrožajo stanovanja.     

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina Socialni demokrati je posredovala naslednja  

Vprašanja št. 75/12, koliko je nezasedenih stanovanj v lasti MO Ptuj, koliko je prosilcev na 

čakalni listi in kdaj se predvideva ponoven razpis za stanovanja? Koliko stanovanj bi bilo 

potrebnih glede na izkazan interes in dejanske potrebe? 
Obrazložitev: V skladu s sprejeto Vizijo in strategijo MO Ptuj, v kateri je zapisano, da je »ena 

izmed osnovnih nalog občine tudi zagotavljanje neprofitnih stanovanj in bivalnih enot za socialno 

ogrožene« in v kateri smo kot ukrepe opredelili tudi »Urejanje stanovanj v starem mestnem jedru 

in Gradnjo cenovno sprejemljivih stanovanj vseh kategorij«, še sprašujemo kdaj lahko 

pričakujemo začetek postopkov za izgradnjo novih stanovanj, ki bodo namenjena za neprofitni 

najem in bodo reševale stanovanjski problem mladih in družin? Kdaj bomo v skladu s sprejeto 

vizijo začeli postopke urejanja stanovanj v starem mestnem jedru?  

Župan je na sami seji odgovoril, da bo nov razpis za stanovanja objavljen v  mesecu decembru. 

Trenutno je na listi za stanovanja 87 čakajočih, povpraševanja za stanovanja je veliko. V Mestni 

občini Ptuj se ni razmišljalo o gradnji lasnih stanovanj, razmišlja pa se v tej smeri, da bi se 

priključili k gradnji, ki bi se izvajala v privatnem interesu.     

 

Julija Tepeš, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredovala naslednjo 

Pobudo št. 76/12 za postavitev usmerjevalnih tabel v Mestni občini Ptuj in glavnih 

vpadnicah v mesto.  

Obrazložitev: Ptuj je najstarejše mesto ter pomembno kulturno zgodovinsko središče in kot tako 

privablja tako domače kot tudi tuje turiste. Cilj je, da v mesto pripeljemo več turistov. Zato so 

usmerjevalne table in table za obvestila nujno potrebne. Postaviti jih je potrebno na vse vpadnice 

in večja križišča na način, da pripeljejo obiskovalce z že začrtanim ciljem do zaželenega mesta, 

naključne obiskovalce in mimoidoče pa opomnijo na pomembne kulturne in zgodovinske objekte 
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v mestu. Usmerjevalne table naj označijo staro mestno jedro, grad in druge kulturno zgodovinske 

spomenike ter tudi drugo objekte, kot so Mestna občina Ptuj, knjižnica, bolnišnica, lekarna itd. 

Table, ki označujejo najpomembnejše kulturne in zgodovinske objekte bi se naj nahajale na vseh 

glavnih vpadnicah v mesto (avtocesta, regionalne ceste), table, ki označujejo druge pomembne 

objekte pa neposredno na vstopu v mesto in v samem mestnem jedru na glavnih ulicah.  

 

Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija krščanski demokrati je podal naslednje  

Vprašanje št. 77/12: Ali obstaja možnost, da Mestna občina Ptuj postane stranka v 

postopku ob izgradnji avtoceste Draženci - Gruškovje, saj je Zagrebška cesta (LC 328041) 

ena od vzporednih cest? 

Obrazložitev: Po ogledu na terenu, Cestno podjetje Ptuj d.d. od Suhe veje (od krožišča) proti 

Tržcu zadeve ureja, vmes od krožišča cca. 200 m pa gradnja pločnika sploh ni predvidena. 

Celotna Zagrebška cesta se za avtocesto smatra kot vzporedna cesta. Opozarja na nevarnost 

morebitne nesreče v času gradnje. Pristojne službe naj ugotovijo na kakšen način nadoknaditi 

zamujeno, da bomo pravočasno dokazali, kako se naj enakomerno uredijo razmere na terenu, kot 

se to poskuša urediti izven našega področja. 

Župan je na sami seji odgovoril, da je pobudo četrtne skupnosti prejel, in jo pozdravlja. Pri 

izgradnji avtoceste so nas izključili kot stranko v postopku. Na pobudo, ki je bila podana se bo 

mestna občina pričela vključevati, prav tako se na direkciji za ceste že usklajuje termin sestanka.  

 

Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija krščanski demokrati je podal naslednje  

Vprašanje št. 78/12: Ali bo v letošnjem letu postavljeno drsališče na tržnici? 

Obrazložitev: Turistično društvo Ptuj in tudi drugi zainteresirani sprašujejo, ali bo v letošnjem 

letu postavljeno drsališče na tržnici? 

Župan je na seji pojasnil, da bo drsališče takšno kot je bilo do sedaj, vendar se še ne ve ali bo na 

isti lokaciji kot doslej.   

 

Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija krščanski demokrati je podal naslednje  

Vprašanje št. 79/12: Ali je možna predčasna prodaja objekta, v primeru še živečega 

lastnika, ki je v oskrbi zavoda, v izogib ničnosti objekta? 

Obrazložitev: Velikokrat se pojavlja, da je oseba v oskrbi zavoda in je njegova nepremičnina 

prazna ter propada. Postavlja se vprašanje prevzema nepremičnin, dokler še je oseba v oskrbi 

zavoda, saj se bojda po zakonu takšna nepremičnina ne more prodati. Obstajajo primeri, kjer bi 

bila takšna prodaja objekta nujna, ker je že čez nekaj časa vrednost takšnega objekta nična. 

 

Mag. Darja Harb, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podala naslednje  

Vprašanje št. 80/12: Zakaj oz. v čem je razlog, da bi se naj objekt Šolskega centra Ptuj na 

Vičavi umestil v ČS Panorama in ne v ČS Center.  
Obrazložitev: To pobudo je zasledila s strani Četrtne skupnosti Panorama.  

 

Marjan Kolarič, Svetniška skupina SDS je podal naslednje 

Vprašanje št. 81/12: Zakaj je potrebno drugo kartico za televizijske programe pri 

ponudniku Teleing dodatno plačati, in ni brezplačna? 

Obrazložitev: Prejel je informacijo, da mora vsaka hiša za vsako naslednjo televizijo kupiti 

kartico in modem. Pojavlja se tudi druga težava, da je polovica televizijskih programov izpadla.   

 

Marjan Kolarič, Svetniška skupina SDS je podal naslednjo 

Pobudo št. 82/12: Četrtni skupnosti Rogoznica je potrebno posredovati plan, program 

izgradnje oz. vzdrževanja cestne infrastrukture v prihodnje.  
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Obrazložitev: V ČS Rogoznica so aktivne že štiri civilne iniciative, ki se imajo v prihodnje  

namen združiti v eno. Varnost udeležencev v prometu bi v Mestni občini Ptuj morala biti 

prioriteta. 

Župan je na seji odgovoril, da je prav gotovo varnost v cestnem prometu prioriteta v občini, na 

direkciji za ceste pa že potekajo sestanki.   

 

Milan Krajnik, Svetniška skupina DeSUS je podal naslednje 

Vprašanje št. 83/12: Ali obstaja v Mestni občini Ptuj možnost, da se prijava za propadajoče 

hiše posreduje inšpekcijskim službam?  

Obrazložitev: Obstajajo hiše, ki so jih umrli zapustili različnim organizacijam in te hiše so 

nenaseljene in propadajo.  

 

Miran Meško, Svetniška skupina Socialni demokrati je podal naslednjo  

Pobudo št. 84/12: Mestna občina Ptuj naj pristopi k sprejetju Odloka o določitvi območij za 

izvedbo vzdrževalnih del, meril za njihovo določitev ter vzdrževalna dela in oceno njihovih 

stroškov. 

Obrazložitev: Na 10. seji Odbora za gospodarstvo je izpostavil, da je v starem mestnem jedru 

kar nekaj stavb, ki so zelo potrebne obnove. Razmišlja v smeri, da bi bilo potrebno sprejeti odlok, 

s katerim se lahko vpliva na lastnike, katerih stavbe propadajo in so nevarne za okolico. Odlok bi 

torej zadevo legaliziral, da bi se vplivalo na lastnike stavb. Predlaga, da se pristopi k aktivnostim 

in razpravi o sprejetju Odloka o določitvi območij za izvedbo vzdrževalnih del, meril za njihovo 

določitev ter vzdrževalna dela in oceno njihovih stroškov v Mestni občini Ptuj, po vzoru Mestne 

občine Koper. 

 

Ker ni bilo več vprašanj, pobud in predlogov, je predsedujoči zaključil točko dnevnega reda. 

Na pobude in vprašanja, ki so bila postavljena na seji, bodo pripravljeni odgovori, ki bodo 

objavljeni z gradivom za naslednjo redno sejo mestnega sveta. 

 

3. Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem Ptuj 

 

Odbor za finance je obravnaval osnutek odloka in predlagal, da se do priprave predloga odloka: 

- preverijo dejavnosti navedene v 11. členu odloka oziroma črtajo tiste dejavnosti, ki niso nujno 

potrebne za izvajanje dejavnosti zavoda, 

- preuči ali se bo zavodu dalo v upravljanje še katere druge nepremičnine (npr. Dominikanski 

samostan) ali samo tiste, ki so navedene v 25. členu odloka,  

- v 40. členu besedilo »v roku enega meseca« nadomesti z besedilom »najkasneje v roku dveh 

mesecev«; 

- v prehodnih določbah odloka se uredi prevzem delavcev iz Javnih služb Ptuj (TIC), ki 

opravljajo dejavnosti s področja dela zavoda, 

- v celotnem besedilu odloka se poenoti poimenovanje Mestne občine Ptuj (bodisi 

ustanoviteljica, bodisi ustanovitelj). 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je podprl osnutek odloka. Hkrati je predlagal, 

da se pripombe in predloge podane na seji odbora upošteva pri pripravi predloga odloka.  

Odbor za družbene dejavnosti se je z osnutkom seznanil. Hkrati je županu svetoval, da naj 

glede na pomembnost predstavljene tematike, razmisli o možnosti podaljšanja razprave o osnutku 

odloka. 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je z večino glasov (ZA-5, 

VZDRŽAN-1 od 6 prisotnih) podprl osnutek odloka. 
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Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo je podprl osnutek odloka. Hkrati je odbor 

pripravljavcu odloka naložil, da ob predložitvi predloga odloka pripravi analizo dosedanjega 

stanja turizma v Mestni občini Ptuj. Podrobneje pa se naj tudi pregleda širok nabor dejavnosti 

naveden v drugem odstavku 11. člena osnutka odloka. 

Odbor za gospodarstvo je podprl osnutek odloka. Hkrati se naj upoštevajo pripombe iz razprave 

na odboru. 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu osnutka odloka ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo.  

Komisija se je seznanila s pripombami in stališči delovnih teles, ki so bila podana ob obravnavi 

navedenega gradiva ter pripravljavcu gradiva predlagala, da do priprave predloga odloka podana 

stališča ustrezno preuči.  

 

Župan je povedal, da je ustanovitev novega zavoda zelo pomembna odločitev, zato se bo osnutek 

odloka posredoval v 30. dnevno javno razpravo. Na sejo sveta je bil vabljen dr. Jan Ciglenečki, 

predstavnik Slovenske turistične organizacije na Dunaju, ki je podal svoje mnenje. 

Dr. Jan Ciglenečki je povedal, da kot predstavnik organizacije veliko sodeluje z različnimi 

avstrijskimi turističnimi organizacijami in tudi z lokalnimi turističnimi organizacijami. Glavni cilj 

je, da se pripelje čim več Avstrijcev v Slovenijo, in da delajo z različnimi orodji, na delu z 

novinarji, z različnimi avstrijskimi turističnimi agencijami, z direktnimi nastopi, z direktnim 

stikom s publiko, predvsem na sejmih in na različnih prireditvah v velikih centrih. V zadnjih 20 

letih se je dvignilo število Avstrijcev, ki prihajajo v Slovenijo iz 80.000 do 280.000. 

V Avstriji imajo lokalne turistične organizacije organizirane po zakonih, ki se že 100 let niso 

veliko spreminjali, zakoni so stari 20 ali 30 let in zadeve so jasno določene. Sistem financiranja je 

takšen, da okoli 40 % sredstev daje lokalna skupnost, 60 % pa gre iz prispevka podjetij. Pogledal 

je tudi različne zavode v Sloveniji, zanimiv je primer Radovljica, ki sicer lani ni imela nekih 

pozitivnih rezultatov, vendar pa so zelo zanimivi za to, ker zadnjih nekaj let delajo na bližnjih 

tržiščih, npr. v Avstriji, imajo veliko prireditev, ki  jih znajo vedno bolj tržiti. Imajo 3 zaposlene, 

neposredna povezava pa je župan, ki 100 % podpira njihovo delo. Ker so zavod, sredstva 100 % 

prihajajo iz občine, vendar pa so že v zadnjih letih vzpostavili prodajo, kjer lahko prodajajo, 

vstopnice in druge zadeve. Predlagal je, da se pusti odprtih dovolj registracij za določene zadeve, 

ki jih ta organizacija lahko uporabi, da se bo lahko kasneje sama financirala.  

Če se na Ptuju želi imeti dobro turistično organizacijo, ki bo res prinesla rezultate in bo delovala 

ne samo doma, ampak tudi po bližnjih tržiščih in da bo Ptuj prisoten in prepoznaven, je potrebno 

izbrati prave ljudi. Tim mora biti strokovno podkovan, imeti mora vizijo in biti mora 

povezovalen.  

Župan je menil, da se vsi strinjamo, da je turizem perspektivna pomembna gospodarska 

dejavnost na ptujskem. Če se bo zavod ustanovil je potrebno dati tudi podporo, še posebej prva tri 

leta. Proračunska sredstva ne bodo edini vir prihodka, ampak se bo financiral tudi iz državnih, 

evropskih in sponzorskih sredstev ter deloma tudi iz lastnih prihodkov.  

Miran Meško je povedal, da je razprava na vseh odborih, na katerih je sodeloval, bila kritična, 

bila pa je tudi dobronamerna. Turizem je bil prepoznan kot prioritetna dejavnost vseh akterjev, ki 

so sodelovali v razpravah. V večini smo se strinjali, da je osnutek odloka tehnično zelo dobro 

pripravljen, ostajajo pa odprta vprašanja, kako, kaj, v kakšnem obsegu ter v katero smer. Bilo je 

tudi več opcij in predlogov, da ni nujno, da bi bil ustanovljen zavod ampak, da bi morda bilo 

potrebno razmisliti tudi o kakšni drugi organiziranosti. Kritični smo bili do tega, da je bila 

razprava do faze priprave osnutka odloka pomanjkljiva, da ni vključevala vseh akterjev znotraj 

mestnega sveta. Istočasno z javno razpravo bo vodena tudi razprava znotraj svetniških skupin in 

stroke o načinu, kako voditi in pripraviti zavod, saj je nujno potrebna usklajenost in soglasna 

podpora v drugi polovici leta, ko bo zavod ustanovljen in bo verjetno pripravljen poslovni načrt 



8 

 

ter bo potrebno soglašati tudi z zneskom, ki bo vnesen v proračun 2017. Odbor za gospodarstvo 

je  poudaril, da se te, ki bodo začeli delati na ustanovitvi zavoda razbremeni dosedanjih aktivnosti 

in zadeve pričnejo aktivno pripravljati, naj sodelujejo v javnih razpravah že od začetka. 

Župan je povedal, da se bo o zadevi razpravljalo tudi v okviru Kolegija župana z vodji svetniških 

skupin. Če bo potrebno se bo sklicala tudi skupna seja delovnih teles, odprta bo javna razprava, v 

kateri se bodo o organizaciji zavoda za turizem lahko izrekli tudi strokovnjaki in laična javnost. 

Milan Krajnik je vprašal, ali se bo ta problematika obravnavala na Kolegiju županov z vodji 

svetniških skupin in na skupni seji delovnih teles? 

Župan je pojasnil, da se bo problematika najprej obravnavala na Kolegiju županov z vodji 

svetniških skupin, vzporedno bo tekla tudi javna razprava.  

Milan Krajnik je predlagal, da bi se za uvod v bodoče razprave, malo bolje pojasnilo katera 

programska izhodišča to so. Menil je, da se odlok lahko razume, da se bo v prvi fazi realiziralo 

to, da se zadeve združijo in se bodo znane dejavnosti začele odvijati. Na drugi strani če se poda v 

analizo stanja na področju turističnega gospodarstva, je dejansko potrebno predvsem zagotoviti 

povezovalno funkcijo, ki pomeni vključevanje vseh nosilcev turističnega razvoja. V tem primeru 

bi bilo potrebno podrobneje opredeliti start zavoda in programski vidik zavoda, ki pa se bo z leti 

razvijal, kar je tudi logično. V sistemu upravljanja morajo biti prisotni nosilci turističnega 

razvoja, saj niso dovolj samo štirje predstavniki občine.  

Župan je povedal, da se bodo zadeve pripravile. 

Miša Pušenjak je povedala, da tudi v svetniški skupini razmišljajo podobno kot g. Krajnik.   

Svetniška skupina meni, da bi bilo boljše javno zasebno partnerstvo in s tem tudi več 

financiranja, saj bi del denarja pritekal tudi od drugod. 

Župan je pojasnil, da bo to vsekakor zadeva razprave, kjer so mnenja različna. Javno zasebno 

partnerstvo prinaša tudi nekaj pasti, saj je vedno nekdo izmed zasebnih partnerjev najmočnejši.  

Janez Rožmarin je opozoril na 10. člen osnutka odloka, ki navaja naloge in storitve. Zanimalo 

ga je, kako je to možno izvesti s predvideno kadrovsko zasedbo. V primeru širših aktivnosti ni 

navedene višine financiranja, ki bi jih naj opravljala kadrovska zasedba.  

Župan je povedal, da je spisek dejavnosti v 10. členu velik. Že v naprej je jasno, da vseh teh 

dejavnosti zavod ne bo mogel delati sam, kar tudi ni smiselno. V mestu imamo različne 

institucije, ki bodo z zavodom sodelovale, tako kot to tudi sedaj poteka. V zavodu ne moremo 

imeti zaposlenih 15 ljudi kot jih ima npr. MO Maribor. 

Miša Pušenjak je opozorila, da je g. Ciglenečki povedal, da je v Avstriji financiranje takšnih 

zavodov okoli 60% proti 40%, zasebno proti javnemu. Poznano pa je, da turistično veliko bolj 

delujejo kot mi. Menila je, da bi bilo možno v teh dveh mesecih tudi najti takšen kompromis. 

Župan je menil, da bi bilo idealno če bi to dosegli. Turistično gospodarstvo na Ptujskem je v 

finančnih težavah. Največja skupina je sigurno Sava, ki pa je sama v neki fazi preoblikovanja. 

Skupina je trenutno na slabi banki, vprašanje je, če se bo vključila s takšno višino sofinanciranja.  

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega 

zavoda Zavod za turizem Ptuj in ga posreduje v 30. dnevno javno razpravo. Hkrati 

pripravljavcu gradiva nalaga, da preuči in smiselno upošteva stališča delovnih teles, 

razpravo na današnji seji mestnega sveta ter pobude in predloge dane v javni razpravi ter 

jih vključi v besedilo predloga odloka.  
 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 18 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-17, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
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4. Predlog Sklepa o najvišjem znesku odpusta dolgov posameznega javnega zavoda 

 

Odbor za finance, Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in 

kulturo so podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o najvišjem znesku 

odpusta dolgov posameznega javnega zavoda, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23  prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini parc. št. 

1081/10, k.o. 385 – Podvinci 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta 

podprla predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o ukinitvi statusa 

grajenega javnega dobra na nepremičnini parc. št. 1081/10, k.o. 385 – Podvinci, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23  prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-23) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine: 

a) stanovanje Prešernova 9, Ptuj, ID nepremičnine 400-3057-2 

 

Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo sta podprla 

predlog sklepa. 

Odbor za gospodarstvo je soglasno podprl Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine stanovanje 

Prešernova 9, Ptuj, ID nepremičnine 400-3057-2 in ga predlaga mestnemu svetu v obravnavo ter 

sprejem v predloženem besedilu. Hkrati je predlagal, da se kupnina od prodaje stanovanja nameni 

za reševanje občinske stanovanjske problematike. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.  

  

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

stanovanje Prešernova 9, Ptuj, ID nepremičnine 400-3057-2, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24  prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov  (ZA-22, PROTI-1) sprejel predlagani sklep. 
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b) Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine: 

poslovni prostor Trstenjakova 9, Ptuj, ID nepremičnine 400-74-12 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo so podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.  

 

Robert Šegula je povedal, da je Odbor za gospodarstvo potrdil sklep o prodaji nepremičnine, 

vendar si je kot predsednik Odbora za gospodarstvo pridobil dodatna dejstva, argumente in 

podatke o tej nepremičnini, ki na odboru niso bili podani. Mesečna najemnina za to nepremičnino 

je 630 EUR, na letnem nivoju je to okrog 7.300 EUR. V gospodarstvu so vse investicije, ki se 

povrnejo prej kot v 7 letih dobre investicije. V 6 letih bomo iz naslova najemnine prejeli vsaj 

toliko kot sedaj iz naslova prodaje. Zato v Neodvisni listi za razvoj Mestne občine Ptuj menimo, 

da je nepotrebno, da se premoženje tako lahkotno razprodaja, prav tako pa tudi ne želi, da bi bila 

največja lastnost tega mestnega sveta, da se je razprodajalo občinsko premoženje in zato bo 

glasoval proti sklepu. 

Gorazd Orešek je povedal, da je potrebno pogledati tudi z druge strani, saj se s prodajo daje 

jasen signal, kaj se v mestu želi s strani gospodarstva. Menil je, da se nekomu, ki se ukvarja z 

neko dejavnostjo, ki jo želimo v mestu imeti, daje jasen signal, da se  te dejavnosti v mestu tudi 

želi obdržati. Poslovni prostor v Trstenjakovi 9 je bil kar nekaj časa prazen, zapuščen in v 

nezavidljivem stanju. Če ima najemnik željo, da ostane dalj časa, je prav, da se prodaja 

poslovnega prostora tudi podpre. 

Župan je povedal, da je pobudo za nakup poslovnega prostora podal najemnik sam. Podana je 

bila obrazložitev, da se predlog sklepa o prodaji lahko predloži na sejo mestnega sveta in da se 

mestni svet lahko odloči o prodaji poslovnega prostora. Zavedati se je potrebno, da nepremičnina  

gre na dražbo in da cena verjetno ne bo takšna kot je bila v cenilnem zapisniku, kar pa je riziko 

najemnika.  

Robert Šegula je menil, da čeprav bo nepremičnina šla na dražbo ni ravno pravi čas za 

investitorje, vendar pa bomo kljub temu za izklicno ceno ob dragoceno nepremičnino. 

Miran Meško je povedal, da je glavni pomislek  ali se pogovarjamo o prodaji ali razprodaji. Ne 

zagovarja pa, da bi to bila razprodaja, da bi prodajali po cenah, katere so po oceni večine 

prenizke. Hkrati pa razume obrazložitev g. Oreška,  podobna pa je bila  tudi njegova obrazložitev 

na Odboru za gospodarstvo. Ponudba, ki je trenutno na lokaciji Trstenjakova 9 je dopolnitev 

ponudbe v starem mestnem jedru in pozitivno vpliva na samo ponudbo v mestnem jedru, 

restavracija je kvalitetna. Menil je, da bi bil napačni signal, če bi takšne ponudbe zavračali. Iz 

današnje razprave izhaja, da je problem samo v izklicni ceni. Svetniki bi takšne poskuse prodaj 

precej lažje potrjevali, če bi ponujene cene bile drugačne. Predlagal je, da se ponovno razmisli ali 

se nepremičnina proda in če gre v prodajo, po kakšni ceni. Vprašanje je, ali je pravilna razprava, 

da se predlog sklepa potrdi ali zavrne po predlagani ceni; ali se morda predlaga umik točke iz 

dnevnega reda in se komisija odloči, da se gre v ponovno razpravo z drugačno izhodiščno ceno, 

ki bo sprejemljiva za vse. Po predlagani ceni tudi sam ni naklonjen temu, da se nepremičnina 

proda. 

Miša Pušenjak se je strinjala z razpravo g. Šegula. Menila je, da tudi ni smiselno, da se prodaja  

poslovni prostor za katerega se lahko več let dobiva najemnino. 

Gorazd Orešek je menil, da bi verjetno vsi bili za prodajo, če bi bila cena 90.000 EUR, 

nepremičnine pa po takšni ceni verjetno nihče ne bi kupil. Kakšen signal se daje podjetnikom, ki 

v starem mestnem jedru želijo razvijati neko dejavnost, ali to pomeni, da ko se dejavnost prime in 

so lokal pripravljeni odkupiti, moramo na njih zaslužiti, ali pa jih bomo podpirali, da bo v starem 
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mestnem jedru zaživela neka dejavnost. Vprašanje je ali je sploh v pristojnosti mestnega sveta, da 

mestni svet lahko razpravlja o cenitvah. Cenitev je bila opravljena, prodaja nepremičnine bo šla 

na dražbo in če je toliko prenizka se bo pojavilo kar nekaj tistih, ki se bodo priglasili, vendar 

glede na druge nepremičnine temu ni tako. 

Dr. Štefan Čelan je izpostavil, da če se pogleda lastniška struktura v starem mestnem jedru je 

razvidno, da tam kjer je znano lastništvo se spomenik vzdržuje kolikor ga je možno ob vseh 

predpisih in normativih. V predvolilnem času smo bili deležni marsikaterih kritik in očitkov, 

kako »pod mizo« prodajamo, preprodajamo. Opozoril je na to, kar je bilo opozorjeno v razpravi, 

da so cena, lokacija in objekt zanimivi. Izrazil je upanje, da predlagatelji ne bodo deležni kakšnih 

kazenskih ovadb, če bo čez pol leta ta lastnina, ki je sedaj prešla po neki ceni v zasebne roke, se 

kasneje prodala po dvakratni ceni v kakšne druge zasebne roke. Strinja se z g. Šegulom glede 

oblikovanja cen in izbire trenutka za prodajo. Če bi bil lokal na Trstenjakovi 9 prazen, bi bila 

razprava verjetno drugačna, ker pa ima lokal najemnika je predlagal, da je potrebna modrost. 

Župan je povedal, da o prodaji odloča mestni svet. Predlog za odkup je podal najemnik in 

predlog sklepa o prodaji se je predložil na sejo mestnega sveta po cenilnem zapisniku.  

Miran Meško je povedal, da je v predlogu sklepa navedeno, da nepremičnina ne gre na dražbo 

ampak na javno zbiranje ponudb. To pomeni, da se ponudbe dajo v zaprti kuverti in je kupec tisti, 

ki ponuja največ. To je tudi problem, na katerega želi opozoriti, saj ni nujno, da bo najemnik 

poslovnega prostora ponudil največ, zato se lahko hitro zgodi to, na kar je opozoril g. Čelan, da 

bo kupec nekdo drug in bo ta najemnik imel večjo najemnino. Zato je potrebna previdnost pri 

takšnih prodajah. Če bi se že odločali za prodajo bi se naj poskušalo, če je to pravno možno, v 

ponudbi in s pogodbo zagarantirati dejavnost v enakem obsegu, kot je do sedaj. Podpora temu 

temelji na tem, da si v mestu želimo takšno ponudbo. Ker se ta garancija ne more dati bo tudi 

glasoval proti predlogu sklepa o prodaji nepremičnine. To je tudi stališče svetniške skupine SD. 

Milan Krajnik je menil, da občina najbrž ima kategorizacijo tržnih lokalov, ki so v njeni lasti. 

Menil je, da bi bilo potrebno narediti selekcijo, kjer je trajna najemnina, ki je dovolj velika za 

vzdrževanje lokala in tiste lokale tudi obdržati. Za ostale lokale pa je prav, da se jih odtuji, saj je 

dejstvo, da vsak dobri  najemnik po nekaj letih lokal želi odkupiti. V preteklosti je bil lokal na 

Trstenjakovi zaseden, bil pa je tudi nezaseden. Frekvenca zasedenosti lokala je bila takšna, da 

občina od tega ni pridobila veliko sredstev, zato je menil, da je lokal za odprodati. Na prodajo 

tega lokala in drugih lokalov pa je potrebno pogledati iz vidika interesa in tržnosti lokala. 

Mag. Martin Mlakar je tiste, ki bodo glasovali proti prodaji vprašal ali imajo najemnika za 

naslednjih 10 let ali so podpisane dolgoročne najemne pogodbe, da se lahko garantira, da bo lokal 

v naslednjih 10 letih zaseden. Strinjal se je z razpravo g. Čelana, kajti stavbe, ki nimajo lastnikov 

propadajo. Glede cene nepremičnine, ki se prodaja pa je menil, da ni na mestnem svetu, da ceno 

oblikuje mestni svet, saj je cenitev bila dana s strani za to pristojne in odgovorne osebe. Sicer se 

lahko razpravlja o tem, ali je pravi trenutek za prodajo ali ne. 

Janez Rožmarin je menil, da obstaja razširjena Komisija za vodenje in nadzor postopka 

razpolaganja s stvarnim premoženjem, ki odloča o vlogah za znižanje najemnin za poslovne 

prostore Mestne občine Ptuj v starem mestnem jedru, kjer se tudi znižuje najemnina za poslovne 

prostore. Izrazil je pomislek, da če ta prostor preide v drug namen, lahko pride do znižane 

najemnine. 

Mag. Vlasta Stojak je povedala, da je mestni svet že pred časom sprejel odlok s katerim se 

znižujejo najemnine v starem mestnem jedru za določene storitve za katere se meni, da so v 

mestnem jedru potrebne. Posredovano je bilo zelo malo vlog, interesa pa še vedno ni. Pogoj je, da 

mora nekdo predložiti poslovni načrt. Dejstvo pa je, da tisti, ki imajo neko vizijo so dobri 

podjetniki in so tudi že nekaj pokazali, zato bi bilo prav, da jim gre mesto tudi naproti, kajti v 

obratni smeri je vprašanje, kaj se bo z lokali zgodilo, kakšen bo bodoči najemnik, kaj bo s 
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trenutnim najemnikom v primeru, da se ne odloči podaljšati najema. Sedaj je izražen interes za 

nakup, kaj pa bo v naprej pa se lahko samo ugiba. 

Dr. Štefan Čelan je menil, da bi predlog sklepa morda bil sprejemljiv, če bi se v 3. točki  

dopolnil in spremenil, da se gre na draženje z izklicno ceno. Takšen predlog bi svetniška skupina 

podprla. 

Miran Meško je vprašal, na osnovi česa se pripravljavci sklepov o prodajah nepremičnin 

odločajo, kdaj uporabiti javno dražbo in kdaj javno zbiranje ponudb? Menil je, da če bi pri 

predloženem sklepu bila javna dražba, je tudi trenutnemu najemniku poznano kako kupuje in kdo 

mu je konkurenca in v tem primeru bi svetniška skupina tudi lažje podprla predlog sklepa. 

Župan se je strinjal. 

 

Ker druge razprave o predlogu sklepa ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

poslovni prostor Trstenjakova 9, Ptuj, ID nepremičnine 400-74-12, po principu javne 

dražbe. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih  z večino glasov  

(ZA-22, PROTI-2) sprejel predlagani sklep. 

 

c) Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine: 

parc. št. 860/1, k.o. 388 – Rogoznica 

 

Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo so predlog sklepa podprli. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

parc. št. 860/1, k.o. 388 – Rogoznica, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih  h glasovanju z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

d) Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine: 

parc. št. 487/38, k.o. 400 – Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo podpirata 
predlog sklepa. 

Odbor za gospodarstvo je predlagal, da se odloži prodaja predmetne nepremičnine ter predlagal 

županu, da točko umakne iz dnevnega reda seje mestnega sveta.  

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga sklepa ni imela 

pripomb in ga je predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo, hkrati pa je predlaga županu, 

da sledi pobudam pristojnih delovnih teles. 

 

Župan je pojasnil, da je na Odboru za gospodarstvo bila dilema, da to parcelo lahko nekdo kupi 

in jo da v najem kot parkirišče. O tem se je razpravljalo in se dogovorilo, da se bo celotno 
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področje, zajelo v podrobnem občinskem prostorskem načrtu in se bo tudi na mestnem svetu 

natančno opredelila namembnost zemljišča.  

Robert Šegula je povedal, da je Odbor za gospodarstvo menil, da ni korektno, da se gre v 

prodajo, ker gre za brezplačno parkirišče. Veliko je tudi dilem, saj se še tudi Dom upokojencev 

Ptuj ni izjasnil, kje bo gradil oskrbovana stanovanja in tudi se ne ve kaj bo s parkiriščem pri bivši 

vojašnici. Zato je Odbor za gospodarstvo soglasno sprejel sklep, da je proti prodaji te parcele.  

Župan je pojasnil, da se bo v OPPN opredelila namembnost tega zemljišča, da se predvidi, 

kakšne stavbe se lahko izgradijo. 

Nuška Gajšek se je strinjala z razpravo g. Šegula. Menila je, da če se danes ne ve kaj bo na 

tistem področju, zakaj bi se na današnji seji morali odločati o prodaji nepremičnine. Sklepa ne bo 

podprla, ker občanom ne bo nalagala novih morebitnih obveznosti. 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da kolikor mu je zadeva poznana, je želel Mercator na tem 

področju posodobiti prodajalno Živila, v kolikor bi občina bila pripravljena to zemljišče prodati, 

saj brez parkirnega prostora te prodajalne ne bi obnavljali.  

Župan je pojasnil, da Mercator ni izrazil interesa za nakup parcele. V preteklosti je to bila ena 

parcela, sedaj je razdeljena na dve parceli in se je Mercatorju omogočilo, da ima še vedno dovoz. 

V OPPN  bi obravnavali tudi njihov del parcele, kjer bi opredelili kje morajo biti parkirišča, saj 

ima Mercator sedaj premalo parkirišč in brezplačno parkirajo na občinskem zemljišču. 

Silvestra Gorjup je povedala, da je za prodajalno Mercator to parkirišče premajhno. Mercator bi 

verjetno tudi že šel v razširitev prodajalne, če bi zadeve bile urejene. Menila je, da dokler ni 

dogovorjeno in dorečeno, kaj bo na tistem področju se naj ne bi šlo v prodajo. Napovedala je, da 

bo glasovala proti predlogu sklepa o prodaji. 

Opozorila  je tudi, da  je veliko praznih lokalov tudi v mestnem jedru, ki so prenovljeni in urejeni. 

V celoti je potrebno razmišljati, kako poživiti staro mestno jedro, tudi s privatno iniciativo in  

istočasno morda tudi s prodajo manjših lokalov. Denacionalizacijski upravičenci so dobili lokale, 

ki sedaj propadajo in za njih hočejo visoke najemnine. Predlagala je, da bi se zadeve poskušale 

urediti, da se jih obdavči,  kolikor je to po zakonu možno. 

Andrej Lazar je povedal, da se ne  strinja, da je trgovina edini razlog za pomislek pri prodaji 

parcele, saj je zraven trgovina Tuš in imajo tudi starejši občani dostop do trgovskega centra v 

neposredni bližini. Strinjal pa se je z ostalimi pomisleki glede prodaje, ki so bili podani v 

razpravi. 

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

parc. št. 487/38, k.o. 400 – Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih  h glasovanju z 

večino glasov  (ZA-7, PROTI-17) zavrnil predlagani sklep. 

 

e) Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine: 

parc. št. 487/39, k.o. 400 – Ptuj 

 

Odbor za finance  je obravnaval predlog sklepa in mestnemu svetu predlaga, da se parc št. 

487/39, k.o. 400 – Ptuj proda po izklicni ceni 44 EUR/m². Odbor je predlagal,  da predlagatelj 

gradivo na sejo predloži v čistopisu.  

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo z večino glasov (ZA-5, 

VZDRŽAN-1 od 6 prisotnih) je podprl Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine parc. št. 487/39, 

k.o. 400 – Ptuj in ga predlagal mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 
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Odbor za gospodarstvo je predlagal, da se odloži prodaja predmetne nepremičnine ter predlagal 

županu, da točko umakne iz dnevnega reda seje mestnega sveta.  

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predloga besedilu sklepa ni  imela  

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo, hkrati pa je predlagala 

županu, da sledi pobudam pristojnih delovnih teles. 

 

Čistopis je bil pripravljen in na portalu svetniki ter na spletni strani objavljen dne 20. 11. 2015. 

V čistopisu je cena za to parcelo dvignjena na isto ceno kot je bila parcela v točki 6. d, je pojasnil 

župan. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

parc. št. 487/39, k.o. 400 – Ptuj, v čistopisu z dne 19. 11. 2015. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih  h glasovanju z 

večino glasov (ZA-7, PROTI-17) zavrnil predlagani sklep. 

 

f) Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine: 

parc. št. 705/6, k.o. 367 – Grajenščak 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo so podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

parc. št. 705/6, k.o. 367 – Grajenščak, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih  h glasovanju 

soglasno (ZA-25) sprejel  predlagani sklep. 

 

7. Volitve in imenovanja:  

a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh novih predstavnikov v Svet za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu   

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim se v SPV imenujeta Marjan PŠAJD, kot 

predstavnik Združenja šoferjev in avtomehanikov Ptuj ter Peter Mladen MESARIČ, kot 

predstavnik ptujske kolesarske mreže. 

Predlog sklepa je bil dne 19. 11. 2015 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo, Odbor za okolje in prostor ter 

gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo so se seznanili s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 
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SKLEPA: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o imenovanju dveh 

novih predstavnikov Marjana PŠAJDA in Petra Mladena MESARIČA  v Svet za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih  h glasovanju 

soglasno (ZA-24) sprejel  predlagani sklep. 

 

b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno - 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim se v Svet javnega vzgojno - 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka imenuje Uroš Vidovič. 

Predlog sklepa je bil dne 19. 11. 2015 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o imenovanju 

predstavnika Mestne občine Ptuj Uroša Vidoviča v Svet javnega vzgojno - izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih  h glasovanju z 

večino glasov (ZA-24, PROTI-1) sprejel  predlagani sklep. 

 

c) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

zavoda Zdravstveni dom Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim se v Svet zavoda javnega zavoda 

Zdravstveni dom Ptuj imenujeta Julija Tepeš in mag. Oton Mlakar. 

Predlog sklepa je bil dne 19. 11. 2015 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s postopkom o  imenovanju 

predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Andrej Lazar je povedal, da še odbor ni bil seznanjen z imeni kandidatov, vendar podpira 

imenovanje predstavnikov v Svet zavoda javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o imenovanju 

predstavnikov Mestne občine Ptuj Julije Tepeš in mag. Otona Mlakarja v Svet zavoda 

javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih  h glasovanju 

soglasno (ZA-27) sprejel  predlagani sklep. 
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d) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim se v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Vrtec Ptuj imenujejo mag. Martin Mlakar, Metka Petek Uhan in Dejan Bračko. 

Predlog sklepa je bil dne 19. 11. 2015 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o imenovanju 

predstavnikov Mestne občine Ptuj mag. Martina Mlakarja, Metke Petek Uhan in Dejana 

Bračka v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih  h glasovanju z 

večino glasov (ZA-25, PROTI-2) sprejel  predlagani sklep. 

 

e) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica Ivana 

Potrča Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim daje soglasje mag. Matjažu Neudauerju, k 

imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj. 

Predlog sklepa je bil dne 19. 11. 2015 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s postopkom o podelitvi 

soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju 

mag. Matjaža Neudauerja za direktorja javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih  h glasovanju z 

večino glasov (ZA-24, PROTI-2) sprejel  predlagani sklep. 

  

f) Predlog Mnenja k imenovanju direktorice javnega socialnovarstvenega zavoda Dom 

upokojencev Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim daje pozitivno mnenje Jožici Šemnički, k 

imenovanju direktorice javnega socialnovarstvenega zavoda Dom upokojencev Ptuj. 
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Predlog sklepa je bil dne 19. 11. 2015 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s postopkom o podelitvi mnenja 

k imenovanju direktorica javnega socialnovarstvenega zavoda Dom upokojencev Ptuj. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in nanj ni imela pripomb. 

 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da pravna stroka opozarja na proceduralno napako kajti vmes, ko 

so bila imenovanja vršilcev dolžnosti so tekli določeni sodni postopki. Smo v nekem 

nezavidljivem položaju, saj verjetno natančnosti postopkov ne poznamo, vendar pa je večina 

pravnikov na stališču, da bi moral biti razpis ponovljen.   

Ima odločbo Vrhovnega sodišča, ki je s sklepom naložilo, da je imenovanje direktorja potrebno 

ustaviti. Dobil je pisno mnenje, kjer je zapisano: »Iz navedenega izhaja, da Mestni svet Mestne 

občine Ptuj dne 23. 11. 2015 nima osnove za obravnavo te točke, saj izbire imenovanja direktorja 

po 2. 11. 2015 sploh ni bilo, in bi prav tako sprejeli sklep v nasprotju s sklepom Vrhovnega 

sodišča. Sklep sprejet 2. 4. 2015 pa je v nasprotju s sklepom Vrhovnega sodišča in je ničen«.  

Župan je povedal, da je mnenje mestnega sveta nezavezujoče. 

Andrej Lazar je pojasnil, da je zadnja informacija, da je bilo dejansko to imenovanje iz v.d. 

direktorja v redno direktovanje  ustavljeno zaradi tožbe zoper sklep ministrice za delo družino in 

socialne zadeve, ki jo je vložila mag. Kristina Dokl. Ta sodba v imenu ljudstva je bila na 

Upravnem sodišču zavrnjena. Predsednik sveta zavoda in ostali razlagajo, da bi se naj  

nadaljevalo imenovanje direktorice za stalni mandat.  Predsednik sveta zavoda mu je zagotovil, 

da dom upokojencev ni prejel novih tožb in odločb in mu ni poznano na kateri datum se nanaša 

nova odločba Vrhovnega sodišča. Imenovanje direktorja je bilo ustavljeno do sodbe Upravnega 

sodišča, ki pa je bila zavrnjena, to je bilo 14. oktobra 2015.  

Mag. Martin Mlakar je menil, da je potrebno, da smo precizni. Vrhovno sodišče je odločalo o 

začasni odredbi in res zadržalo postopek, vendar je po informacijah, ki jih je prejela KMVI prišla 

sodba Upravnega sodišča, ki je tožbo zavrnilo in s tem je odločitev pravnomočna. Vedno pa še 

obstaja možnost vložitve izrednih pravnih sredstev na Vrhovno sodišče kjer se lahko ali pa tudi 

ne,  potrdijo te domnevno proceduralne pomanjkljivosti.  

Dr. Štefan Čelan je povedal, da je po zakonodaji mnenje potrebno dati v nekem določenem roku 

in v kolikor se to mnenje v določenem roku ne poda, se smatra kot da je bilo dano pozitivno 

mnenje. Menil je, da bi se morda razmislilo v smeri, da mestni svet o mnenju ne odloča in se 

zadeva pusti resornemu ministru in vsem ostalim, ki so za to odgovorni. 

Župan je pojasnil, da točke ni več možno umakniti iz dnevnega reda. Svetniki so se seznanili z 

nekaterimi dejstvi, tisti, ki se s tem ne strinjajo lahko glasujejo proti. 

Andrej Lazar je menil, da bi o predlogu mnenja morali glasovati. Verjetno smo vsi dobro 

obveščeni kaj se je dogajalo v Domu upokojencev Ptuj. Menil je, da mestni svet mora sprejeti 

odgovornost tudi v luči nadaljnjega sodelovanja z Domom upokojencev Ptuj. 

Miran Meško je povedal, da je svet zavoda doma upokojencev soglasno (ZA-9, PROTI-0) 

imenoval Jožico Šemnički za direktorico Doma upokojencev Ptuj. Menil je, da se vsako 

izkazovanje nezaupanja takšni odločitvi lahko smatra kot politično vplivanje na dogajanje v 

domu. Predlagal je, da se o predlogu mnenja glasuje in mestni svet tudi poda soglasje, da se 

končno začne delati s polnimi pooblastili in da ta zavod zaživi malo drugače, kot je do sedaj. 

 

Ker druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Predlog Mnenja k imenovanju Jožice 

Šemnički za direktorico javnega socialnovarstvenega zavoda Dom upokojencev Ptuj, v 

predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih  h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-1) sprejel  predlagani sklep. 

 

8. Informacije 

a) Revidirano Letno poročilo Javnih služb Ptuj d.o.o. za leto 2014 

b) Informacija o geofizikalnih raziskavah na Panorami  

 

Pristojni odbori so se seznanili s predloženimi informacijami.  

 

V nadaljevanju je  Informacijo o geofizikalnih raziskavah na Panorami obrazložil dr. Branko 

Mušič, ki je povedal, da Panorama s stališča arheoloških raziskav, pa tudi iz stališča 

geofizikalnih raziskav sestoji iz treh enot. Ena je centralni relativno ravni del z blagim naklonom 

proti jugu in potem pobočja na južni, oz. na zahodni strani s trasiranjem v 80 letih, ko je bila 

celotna površina namenjena za plantažni nasad jabolk, kateri je danes odstranjen. S tem so nastale 

tudi možnosti za bolj detajlne geofizikalne raziskave in s tem oceno arheološkega potenciala. 

Prve geofizikalne raziskave so bile leta 2007 opravljene v okviru  projekta ADHOC pod 

vodstvom Dušana Mlacoviča. Namen je bil, kot je to običajno v geofiziki, geofizikalno 

rekompostiranje, s katerim se ugotovi ali je tu arheologija ali je ni. Prve raziskave  so pokazale, 

da arheološke ostaline zelo dobro ohranjene do 2 m in tudi več. Iz prvih kart nismo mogli izdelati 

natančnih tlorisnih prikazov, dobili pa smo gostote točno na enoto površine, ki kažejo 

koncentracijo arhitekturnih objektov. S tem je bil cilj tega projekta dosežen. Cilj te raziskave je 

bil raziskati površino znotraj te strnjene  rumene linije in ugotoviti položaj objekta, ki je bil že 

izkopan v začetku prejšnjega stoletja. S temi rezultati smo potrdili to kar je bilo ugotovljeno že 

leta 2007. V letu 2012 smo ugotovili, da so arheološke arhitekturne ostaline dobro ohranjene in 

da predstavljajo zelo dober arheološki potencial, tudi če to primerjamo z drugimi rimskimi 

najdišči, s katerimi se arheologi intenzivno ukvarjajo v tujini. V zadnjih mesecih letošnjega leta 

smo se intenzivno ukvarjali z geofizikalnimi raziskavami, vendar smo predhodno morali ta 

posnetek Panorame z gradu spremeniti v digitalno podobo, ki nam služi za podlago geofizikalnim 

raziskavam, vsem arheološkim informacijam in tudi arhitekturnim načrtom v bližnji prihodnosti.  

Andrej Magdič je povedal, da je celotno območje Panorame gosto posejano z zidanimi 

arhitekturnimi ostanki, ki jih kot take moramo obravnavati kot neke vrste »paradni konj« ptujske 

kulturne dediščine. Prostor Panorame je po aktualnem prostorskem načrtu  opredeljen kot park. V 

parkovnih površinah kjer je prisotnost tako bogate arheološke dediščine, je to arheološko 

dediščino potrebno vzeti v obzir pri samem urejanju, kako se iz mestnega parka dejansko uspe 

ustvariti nek arheološki park, kjer se mešajo vsebine, ki poudarjajo tako spomeniško vrednost, 

poleg tega pa dejansko dopuščajo možnost izrabe prostora prebivalcem mesta, v katerem se 

nahaja. Pri arhitekturnih ostalinah je problem njihov prikaz, ker je potrebno zagotoviti njihovo 

zaščito. 

Urška Berlič je povedala, da je območje Panorame veliko 16,5 ha, ki ima dva zelo velika 

potenciala v prostoru, in sicer prvi potencial tega območja je arheološka dediščina, ki je vsekakor 

prioriteta urejanja tega območja in drugi potencial, ki ga ima kot velika mestna površina in 

potencial izrabe za potrebe meščanov, oz. uporabnikov prostora. Prvi korak, ki ga bo potrebno 

narediti z geofizikalnimi raziskavami, je ovrednotenje teh rezultatov in določitev prioritet iz 

vidika varovanja kulturne dediščine in potem načrtovanje ureditev za potrebe mesta v naprej. V 

čim večji meri se bo poskušalo vključevati v načrtovanje ureditve tega prostora potencialne 

uporabnike, v prvi fazi smo si zamislili, da bi poskušali vzpostaviti eno žarišče nekega dogajanja. 

Vzpostavili bi naj eno žarišče tega dogajanja, kjer bi se zgodila arheološka sondiranja, postavili 

bi replike spomenikov, uredili nekaj poti, namestili nekaj osnovne urbane opreme in 
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informacijskih  table. Dolgoročno pa bo potrebno narediti koncept urejanja arheološkega parka 

kot celote v sodelovanju z bodočimi uporabniki. Zadali smo si, da bi to lahko bil mestni park s 

prostočasnimi vsebinami, ki so namenjene meščanom. Vsebine, ki bi se lahko tu pojavljale so 

prezentacija arheološke dediščine, zaradi bližine vrtcev naselij in velike poseljenosti obrobja tega 

območja se ta prostor lahko nameni otrokom. To so samo primeri in niso rešitve, ki se morda ne 

bodo zgodile na tem prostoru, ampak so neka iztočnica. Na tem prostoru imamo tudi možnost 

umeščanja športnih dejavnosti, fitnes na prostem, urbani vrtovi in en prostor za druženje.  

Župan je izpostavil, da je to rezultat dela strokovne komisije za Panoramo, ki bo pripravila 

predloge. Mestni svet se bo odločal, v katero smer se bomo podali na Panorami. Menil je, da je 

delo te komisije vzorno, saj je odlično opravila svoje delo in bodo tudi rezultati dela kmalu vidni. 

Dr. Štefan Čelan je menil, da bo mestni svet verjetno prvenstveno zanimal stroškovni vidik. 

Pogovarjal se je z dr. Otom Lutarjem iz Inštituta ZRC SAZU. Njihovo stališče je bilo, da so se 

pripravljeni  pogovarjati o tem, da bi se Inštitut ZRC SAZU za arheologijo preselil na Ptuj. Zato 

je predlagal, da se razmišlja v smeri, da se na Ptuj povabi direktorja ZRC SAZU in se mu 

predstavi zadeva na Panorami, da se najdejo skupne poti.  

Dr. Darja Koter je povedala, da se na današnji seji govori o idejnih načrtih, ki so nastali na 

poglobljenih strokovnih temeljih. Govorimo o arheološkem parku, kakršnekoli druge vsebine 

niso predvidene, morda se bodo lahko zasnovale kje drugje. Povedala je tudi, da je dr. Jana 

Horvat do pred nekaj dnevi bila predstojnica arheološkega oddelka na ZRC SAZU in je večkrat 

poudarila, da kakršnokoli premikanje državnih inštitucij v lokalno okolje ne pride v poštev, ker 

za to ni dovolj pogojev, so pa številne iztočnice za proučevanje. Dr. Jana Horvat velja za eno 

izmed najvidnejših strokovnjakinj za Petoviono in to je bil tudi razlog, da se je takoj odzvala na 

povabilo komisije. Prijavili smo se že na prvo možnost, ki se je ponudila, to so mednarodni 

razpisi v okviru projekta Danube. 

 

Druge informacije 

- Naslednja, 13. redna seja mestnega sveta, bo predvidoma potekala v ponedeljek, 21. 

decembra 2015; 

- Prižig prazničnih luči v mestu – veseli december bo v torek  1. 12. 2015, pred Mestno hišo ob 

18. uri; 

- Novoletni sprejem župana bo v sredo 16. 12. 2015 v Slavnostni dvorani in palaciju Ptujskega 

gradu ob 13. uri. 

 

SKLENITEV SEJE:                                                                                        
Ker je bil dnevni red 12. redne seje mestnega sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji 

zahvalil za udeležbo in sodelovanje ter sejo sklenil ob 15.34. 

 

                                                                                                        
Zapisnik pripravili: 

Kornelija F. Orlač 

Anica Paj 

Miran Senčar,                                                                          

župan Mestne občine Ptuj 

 


